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SLOVO PŘEDSEDY NADAČNÍHO FONDU 
 

Vážení partneři a přátelé nadačního fondu, 
 
Další rok je za námi a jsem velice rád, že vás mohu tímto způsobem opět 
oslovit a představit vám celou řadu našich aktivit roku 2021.  
 
I přes doznívání pandemie Covidu jsme byly schopni dokončit vše plánované 
a reagovat na situaci, která díky Covidu ve školách i mimo ně vznikla. 
Spolupráce se základními školami byla zásadní pro stanovení priorit a aktivit, 
které jsme tento rok realizovaly. A protože s každým rokem přichází nové 
výzvy, které jsou nové nejen pro děti, rodiče, ale i pedagogy, a proto jsme i 
v roce 2022 věnovali pozornost rozvoji pedagogů a vedení škol, které projevily 
zájem. Tato úzká spolupráce je pro nás zásadní pro cílenou pomoc, která je 
podmínkou a měřítkem potřebnosti a úspěchu. Mezi tyto aktivity patří např. 
tvorba webu Vzdělário či další podpora online výuky. 
 
Pro mnohé mohou být témata jako poruchy příjmů potravy či znalost jiných 
kultur okrajovou záležitostí, ale dnešní doba ukazuje opak. Mladá Boleslav je 
město s vysokým zastoupením dalších kultur a ani otázky týkající se sexuální 
orientace nejsou ve společnosti tabu a my jsme na ně museli reagovat. 
Otevřené dialogy, vysvětlení pojmů, rizik, pochopení druhých v těchto 
oblastech je zásadní pro dobré fungování společnosti.  
 
A protože jsme si vědomy toho, že život má i své stinné stránky a těmi 
nejzranitelnějšími jsou právě děti, rozhodli jsme se významně podpořit i akce 
pro ty, kteří v životě neměly takové štěstí. Díky této podpoře prožilo 15 dětí 
ve většině své první prázdniny mimo Mladou Boleslav. Mimo to jsme podpořili 
i sportovní aktivity nízkoprahových organizací.  
 
V druhé části roku jsme se věnovali podpoře výtvarného rozvoje dětí, a to na 
mnoha úrovních – od malby, sochařství, keramiky, kresby po práci s textilií či 
kovem. To vše bylo k vidění na akci, do které se zapojilo více jak 250 
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výtvarných děl a historicky se tak soutěž Boleslav JINAK stala nejúspěšnější 
akcí v historii Nadačního fondu.  
 
V neposlední řadě bych rád zmínil spolupráci s našimi strategickými partnery, 
a to především s městem Mladá Boleslav, které každoročně finančně 
podporuje činnost nadačního fondu z 90 %. Naše velké díky patří také našemu 
druhému hlavnímu partneru, kterým je firma Vodovody a Kanalizace, Mladá 
Boleslav. Jsme pyšní a vděční za jich dlouholetou podporu a aktivní přístup na 
akcích, které vedou k rozvoji dětského potenciálu.  
 
Jako poslední bych rád poděkoval rodičům, dětem i dalším, kterým jsme mohli 
v roce 2021 pomoci. Jsme vděčni za Vaši důvěru a možnost, kterou jsme 
dostali být alespoň na chvíli součástí jejich životů a být součástí dobré věci. 
 
Milan Pruner 
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O NADAČNÍM FONDU 
 

Nadační fond Šance pro děti byl založen statutárním městem Mladá Boleslav 
v roce 2005 a s hrdostí můžeme říci, že se jedná o jeden z nejstarších 
nadačních fondů v našem regionu. Prioritním cílem nadačního fondu je 
podpora prevence všech forem rizikového chování u dětí, na to navazující 
práce s rodinami a školami.  

  
Dále se soustředíme na práci s nadanými dětmi, které stejně jako ty, kterým 
se tolik nedaří, zůstávají často bez potřebného zázemí ve školách či doma. 
Školení pedagogických i vedoucích pracovníků, přednášky pro rodiče, 
workshopy, soutěže a další akce jsou jen zlomkem nástrojů, které používáme.  
 
Spolupracujeme již dlouhá léta se školními psychology působícími na 
základních školách v našem městě i s metodiky prevence, které sdružujeme. 
Ve spolupráci s městem přispíváme na jejich školení, metodické vedení a další 
rozvoj. 
 
Nadační fond se jednoduše snaží být tam, kde ho děti potřebují, a proto si 
vždy necháváme prostor pro nové nápady tak, abychom drželi krok 
s aktuálními potřebami těch, kterým sloužíme.  



 

 

 

 

5 

 

SLOŽENÍ SPRÁVNÍ RADY 
 

Předseda nadačního fondu 
● Milan Pruner, předseda představenstva Kultury města Mladé Boleslavi a.s. 

Členové nadačního fondu 
● Mgr. Daniel Marek, náměstek primátora města Mladé Boleslavi 
● Ing. Vladimír Stehlík, předseda představenstva Vodovody a kanalizace MB, 

a.s. 
● Bc. Iva Crookston, MA, Rhom, současná koordinátorka primární prevence 

města Mladé Boleslavi a městská koordinátorka integrace dětí s OMJ 
● Tomáš Hromádko, předseda představenstva THL – Luna, a.s. 
● Bc. Pavla Jenčová, podnikatelka a IT specialistka (nově přijata jako členka 

správní rady po odchodu pí Kristlové) 
 
Ostatní partneři nadačního fondu 
Právní poradentství: Mgr. Ondřej Pivoňka. 
Hospodaření fondu: revizor Ing. Zděněk Bařinka 
Hospodaření fondu účetně zpracovává: Ing. Blanka Procházková, členka 
komory daňových poradců ČR 
Spolupracující nadace: Archa Chantal, nadace paní Chantal Poullain. 
 
Z nadační listiny a statutu nadačního fondu vyplývá, že všichni členové 
správních orgánů fondu pracují dobrovolně a bez nároku na honorář. 
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STRATEGICKÉ CÍLE PRO ROK 2021 
Nadační fond si v rámci své práce stanovil strategické cíle, které se 

v roce 2021 naplňoval. 
 

1. Podpora a motivace nejen nadaných dětí prostřednictvím pořádání 
soutěží a podpora jejich talentu: 
 

● Např. uspořádání FILMOVÉ SOUTĚŽE pro děti na zadané téma – 
v kategorii krátký film, dokument či animovaný film. 

 
● Uspořádání FOTOGRAFICKÉ SOUTĚŽE na zadané téma či další. 

 
2. Podpora PROGRAMŮ ZKVALITŇUJÍCÍCH A ZAJIŠTUJÍCÍCH PRIMÁRNÍ 

PREVENCI v oblasti závislostí a dalšího rizikového chování. 
 

3. ZVIĎITELNĚNÍ nadačního fondu mezi občany Mladé Boleslavi a 
potencionálními sponzory a získání nových partnerů. 
 

4. Podpora primární prevence se zaměřením na podporu integrace DĚTÍ 
CIZINCŮ na základních školách. 
 

5. Podpora dětí ve smysluplném trávení volného času pomocí pořádání 
projektů a akcí, které je k tomu budou motivovat. 
 

6. Podpora ŠKOLNÍCH PSYCHOLOGŮ A METODIKŮ pomocí supervizí a 
školení. 
 

7. Podpora NADANÝCH ŽÁKŮ prostřednictvím programů spojující teorii a 
praxi v reálném projektu za podpory Ministerstva dopravy ČR: 
Jsme velice hrdí, že můžeme říci, že všechny tyto cíle byly v roce 2021 
jednoznačně naplněny. 
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SPONZOŘI 
 
Statutární město Mladá Boleslav                      500.000, - Kč 
Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a. s   100.000, - Kč 
Soukromý dárce                                                     50.000, - Kč 
Osvit, s. r.o.                                       50.000, - Kč (ve formě zdarma 
reklamy) 
______________________________________________________________ 
 Celkem                                                   700.000, -Kč 
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FINANČNÍ PŘEHLED HOSPODAŘENÍ ZA ROK 2021 
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AKTIVITY POŘÁDANÉ NADAČNÍM FONDEM 
V ROCE 2021 

1. SETKÁNÍ ŠKOLNÍCH PSYCHOLOGŮ  

Během roku 2021 se nám již tradičně podařilo uspořádat setkání psychologů 
působících na všech základních školách v Mladé Boleslavi. Setkání byla 
vedena pod taktovkou PhDr. Richarda Brauna, zakladatele školní psychologie 
v Čechách, který již tradičně mladoboleslavské supervize zastřešuje. 
Soustředili jsme se nejen na jednotlivé případy na základních školách, jejich 
zvládnutí a úskalí, ale i na nové metody práce. 
 
Psychologové řešili i další palčivá témata, s nimiž se ve své praxi na školách 
setkávají, ať už jde o práci s rodiči a taktice, jak zabránit přenosu agresivity z 
rodiče na dítě, o problematice sebepoškozování či poruchách příjmu potravy 
i o tom, jak nastavit trend, kdy se učitelé budou věnovat dětem i jinak než 
vlastním vzděláváním, tedy například třídnické hodiny, přespávání ve škole a 
další. 
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2. SETKÁNÍ METODIKŮ PREVENCE ZÁKLADNÍCH ŠKOL V MLADÉ BOLESLAVI 

Různorodost práce metodiků prevence si žádá jejich propojení a spolupráci, 
která je již tradiční náplní podpory Nadačního fondu tímto směrem. I tento 
rok jsme uspořádali a finančně kompletně zastřešili tři samostatná setkání, na 
kterých si metodici ze všech základních škol v Mladé Boleslavi vyměnili 
zkušenosti.  

 
 

 
 

3. PORUCHY PŘÍJMŮ POTRAVY 

 

Toto setkání přivedlo dohromady jak boleslavské metodiky prevence, tak i 
ředitelku organizace Zuzanou Výravskou Michálkovou z Centra Anabel 
pracující s dětmi s poruchy příjmů potravy a Josefínou Saňákovou, která léta 
bojovala s anorexií. Z první ruky jsme tak mohli slyšet rady, vysvětlení, která 
často i odborníků ve školách chybí.  
Právě v tomto oboru je velice důležité včasné rozpoznání problémů, vhodná 
komunikace a pochopení komplexnosti tohoto problému. 
 



 

 

 

 

11 

 

4. SEMINÁŘ NA TÉMA NEZNÁMÁ ZÁKOUTÍ VIRTUÁLNÍHO SVĚTA  

Socnety, hackeři, podsvícené světlo, intagrameři, influencer nebo otázky 
typu: "Můžeme mít vůbec kontrolu nad tím, co dítě v online prostoru dělá?". 
Na tyto otázky jsme hledali odpovědi v online prostředí v pandemii Covidu, 
kde se mezi dětmi právě díky online výuce vynořilo mnoho nových problémů 
souvisejících s online šikanou, závislostmi na online prostoru i problémy 
týkající se dezinformací a fake news. 
 
Tímto tématem jsme reagovali na úspěšné školení metodiků prevence 
z minulého roku. Protože není možné oddělit problémy s online prostředím 
dětí od jejich rodiny a zázemí, byly dalším logickým krokem právě webináře 
pro rodiče. Tyto webináře se konali na každé základní škole v Mladé Boleslavi 
a rodiče tak měli možnost podívat na problematiku, často poprvé v životě, 
s odborníky za zády a pokládat přímé otázky.  

 

 
 

Webinář byl pořádán pod vedením ředitele a zakladatele společnosti      
PORTUS Prachatice - Ing. Petra Šmída.  
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5. SEMINÁŘE PRO UČITELE A METODIKY NA TÉMA SOCIOKULTURNÍCH ROZDÍLŮ ZAHRANIČNÍCH 
STUDENTŮ NAŠICH ZÁKLADNÍCH ŠKOL 

 
Na počátku roku jsme uspořádali zcela unikátní setkání kultur, které sloužilo 
k osvěžení a v mnohém i představení nových informací o nejčetnějších 
kulturách, z kterých pochází žáci v mladoboleslavských školách. Jedná se o 
Vietnamce, Mongolce, Ukrajince, Rumuny, Bulhary, Rusy a Poláky. Pozvali 
jsme odborníky z těch dvou, kterým nejméně rozumíme a potýkáme se 
s největšími problémy co se týče začlenění – jedná se o Vietnamce a 
Mongolce.  

 
Hlavními tématy bylo: 
 
- proč sem skupiny přicházejí, co očekávají, co jim dělá problémy a co ne.… 
- sociokulturní a historické pozadí – jak tyto žáky nejlépe motivovat k učení 
- hodnocení žáků s odlišným mateřským jazykem a návaznost na právní 
podmínky 

 

6. TVORBA KRÁTKÝCH FILMŮ O MLADÉ BOLESLAVI  

 

Jak zná většina lidí Mladou Boleslav? Je to jednoduché – v myslích ostatních 
jsme především město automobilů. Ale je zde něco dalšího, co bychom mohli 
ostatním nabídnout? Co dalšího je k vidění v Mladé Boleslavi? 
 
Tyto otázky jsme se rozhodli zodpovědět právě prostřednictvím nových filmů, 
které ukázaly mnoho dalších tváří Mladé Boleslavi, které i sami boleslaváci 
nevnímají. 
 
V rámci tohoto projektu vznikly 2 verze filmu, jedna desetiminutová a druhá 
kratší, z nichž jedna je již rok používána jako promo film na velkoplošných 
obrazovkách po celé Mladé Boleslavi. Delší verze vznikla ve spolupráci 
s Ministerstvem vnitra České republiky a byla přeložena do ukrajinštiny, 
angličtiny, dále mongolštiny a vietnamštiny. Tyto filmy jsou využívány pro 
kurzy organizace CPIC (Centrum pro integraci cizinců), v kterém je Mladá 
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Boleslav představena jako multikulturní město snažící se o co nejefektivnější 
integraci nových pracovních sil a příchozích cizinců.  

 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

7. WEB VZDĚLÁRIO 

 

Náš nadační fond nejen podpořil, ale kompletně zrealizoval projektu, který dal 
vzniknout nové online platformě, která sdružuje zájemce o doučování a ty, 
kteří doučování poskytují. Tento náš počin zaujal i mnoho médií včetně např. 
Rudého práva a dalších. 
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Jednalo se o unikátní projekt, který aktivně reagoval na potřeby dětí a rodičů 
v regionu.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tíživá situace po pandemii Covidu byla poznamenána  
i sílící potřebou doučování dětí, které byly nuceny výuku běžně konanou ve 
třídách svých škol. Proto se doučování stalo mnohem důležitějším než kdy 
před tím a možnost jít na stránky, nalézt si předmět a vyhledat si doučovatele 
z regionu, bylo nesmírnou pomocí. 
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8. MATERIÁLY PRO LEKCE HUDEBNÍ VÝCHOVY PRO ZÁKLADNÍ A UMĚLECKÉ ŠKOLY VE 
SPOLUPRÁCI S PĚVECKÝM SBOREM PAPRSEK  

 

Již dlouhá léta spolupracujeme s jedinečným pěveckým sborem Paprsek, 
který funguje pod taktovkou Markéty Amerhigi. Desítky let působení sboru 
přineslo tisíce písní, DVD a zpěvníků, které jsme se rozhodly využít tak nejlépe, 
jak to bylo jen možné.  
 
Rozhodli jsme se je předat učitelům hudební výchovy v regionu, abychom 
nechaly písně a tuto tvorbu žít mezi dnešní generací. Děti jsou zvyklé 
každoročně chodit na koncerty sboru s názvem Dětská nota a je jim tedy 
příběh sboru blízký. O to více nostalgie tento počin přinesl rodičům, protože 
materiály nám věnoval sám zakladatel sboru p. Klipec, otec současné 
ředitelky, které k lásce ke zpěvu vedl již rodiče dnešních dětí. 
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9. DĚTSKÁ VÝTVARNÁ SOUTĚŽ BOLESLAV JINAK 

 
Podpora výtvarného talentu mezi mladoboleslavskými dětmi byla motivací 
pro uspořádání soutěže na téma BOLESLAV JINAK. Na 200 dětí soutěžilo o 
ceny v hodnotě 100 tis Kč a dne 21.10. ve sboru Českých bratří jsme se 
dozvěděli, jak to vše dopadlo.  
 
O program se postarali Eliška Hřebíčková a Ondřej Vokurka, dále pak paní 
Yvetta Blanarovičová a pořadem prováděl Josef Žalud, hudebník a skladatel.  
 
Fotografie a jiné výtvarné ztvárnění ve dvou věkových kategoriích – mladší a 
starší bylo zadáním této soutěže. Děti ztvárnily např. nové podoby vlakového 
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nádraží, vodárenské věže, pracovali na zelené, více ekologické podobě 
boleslavských náměstí a parků. Domovní znamení získaly i nádherné domy na 
Staroměstském náměstí. Viděli jsme ojedinělý boleslavský betlém či dobré 
klobouky pro Svatováclavskou jízdu vytvořenou dětmi ze základní školy Dr. E. 
Beneše. Oceněn byl také zvláštní film Auto snů od žáků základní umělecké 
školy. Spolupracovali jsme i s centrem 82, které pomáhá dětem a rodinám 
s různými druhy postižení.  
 
S partnerem společností Preciosa jsme měli možnost daroval korálky za 300 
tis Kč společnosti Centrum 82, ale i ZUŠ v MB, pro jejich kreativní a 
terapeutické tvoření.  
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10. VZNIK POZIC KOORDINÁTORŮ INTEGRACE CIZINCŮ NA ZÁKLADNÍCH ŠKOLÁCH 
 
Jedním z nových projektů reagujících na situaci v mladoboleslavských školách 
vznikl za podpory MV ČR a týkal se podpory práce s dětmi cizinci, které často 
v systému zaostávají, dostávají se do problémů a velice těžko se začleňují. 
Přestavují zátěž pro učitele, a proto jsme se rozhodli pro podporu vzniku pozic 
koordinátorů cizinců, kteří jsou chybějícím článek v řetězci vzdělávání a 
integrace.  
 
Podpořili jsme vznik tří pracovních míst koordinátorů na třech základních 
školách, které mají největší podíl dětí cizinců. Zde se pohybují počty od 5 do 
25 procent a přítomnost osoby na plný pracovní poměr, která dítě při prvním 
dni do školy převezeme, udělá jazykové testy, sestaví individuální plán výuky 
a setká se s rodiči, aby dosáhl co největší míry spolupráce, je něco, co školy 
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nejen vítají, ale považují za nezbytné. Další prací koordinátorů je i výuka 
českého jazyka. Tuto práci dříve zajišťovali třídní učitelé i zbytek 
pedagogického sboru a nebylo v jejich časových možnostech se jim věnovat 
tak, aby dosáhli efektivních výsledků. 
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11. VÝJEZD ANEB MOJE PRVNÍ PRÁZDNINY  

 
Různorodost práce metodiků prevence Posledního srpnového týdne se klub 
Činžák, který provozuje organizace Proxima Sociale, o.p.s., vypravil se svými 
klienty do Bedřichova v Jizerských horách na tzv. resocializační pobyt. Pro 
většinu klientů byl tento výjezd jediný mimo Mladou Boleslav. Děti se pod 
vedením pracovníků učily vařit, uklízely chalupu a snažily se být co nejvíce 
samostatní.  
 
Dodržování každodenního režimu počínaje budíčkem po večerku byly součástí 
strategie resocializace, která jim často v přirozeném prostředí chybí. 
Nechyběly ani workshopy na téma návykových látek, vztahů, ale ani zábavné 
aktivity a vědomostní soutěže. Společně také podnikli několik výletů. 
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12. PODPORA FOTBALOVÉHO TURNAJE NÍZKOPRAHOVÉHO KLUBU ČINŽÁK 

 
Tento rok jsme se rozhodli podpořit fotbalový turnaj nízkoprahového klubu 
Činžák, který již léta úspěšně působí na Mladoboleslavsku. Na 50 dětí se 
zúčastnilo fotbalového amatérského turnaje. Našim úkolem bylo zajistit ceny 
pro vítěze, do kterých jsme zařadili i knižní poukázky. Pro mnoho dětí byla 
možnost koupit si knížku dokonce i první možností v životě. Setkali jsme se 
s dojemným přijetím a překvapením v očích obdarovaných. Jsme vděčni, že 
jsme mohli obdarovat ti, pro které jsou dárky nepříliš obvyklé a časté. 
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13. UČÍME SE JINAK ANEB PODPORA VZDĚLÁVÁNÍ MIMO ŠKOLNÍ LAVICE 

SEMINÁŘ AUREL A NF ŠKODA AUTO 

 

Jedním z cílů nadačního fondu je podpora efektivního a netradičního 
vzdělávání, které je orientováno na propojení praxe a teorie. Proto jsme se 
rozhodli podpořit pilotní projekt ve spolupráci s Gymnáziem Dr. Josefa Pekaře 
a Ministerstva dopravy ČR, která spočívala v uspořádání speciálního 
semináře, který dětem představil skutečný projekt zadaný firmou a provázel 
je v jejich snažení. Ve spolupráci s nadačním fondem Škoda AUTO a firmou 
Aurel, jsme studentům uspořádali pod vedením jejich profesorky speciální 
seminář v anglickém jazyce, kde studenti pracovali na kampani pro firmu 
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Aurel a BESIP. Studenti pod vedením vedoucí projektu natáčeli film na téma 
Mobilní telefon a bezpečnost chodců a seminární práci na téma 
Nejnebezpečnější křižovatky v Mladé Boleslavi. Výstupem byl nejen písemný 
dokument, ale i náplň pro 2 hodiny primární prevence na pro první a druhý 
stupeň. Tyto materiály byly předány metodikům prevence a jsou živým 
výstupem, který je používán v reálném prostředí.  
 
V rámci tohoto semináře se setkali s psychologem, který tým rozebral, 
pomohl uspořádat role, v kterých po dobu semináře fungovali. Dále se setkali 
s členem tiskového oddělení magistrátu, který jim poskytl cenné rady na 
téma, jak tvořit videa, dále museli vypracovat rozbor situace, zástupce firmy 
Aurel je naučili pracovat v programech se statistickými údaji a šéf dopravního 
inspektorátu jim poskytl pomoc na téma bezpečnosti, právních aspektů 
bezpečnosti a dalšími. 
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14. FESTIVAL KULTUR 2021 

 

Již 3 ročník Festivalu kultur se konal v Mladé Boleslavi v prostředí parku na 
Výstavišti. Nadační fond Šance pro děti se rozhodl podpořit tento záměr a 
zasponzoroval jeden ze stánků, který poskytl dětem zázemí her poznávajících 
kultury jejich spolužáků a zároveň jim poskytl edukační prostředí.  
 
Koordinátoři cizinců spolu se zástupci nadačního fondu strávili společně celý 
den a sledovaly, jak děti reagovaly na setkání kultur. Bylo inspirující vidět 
zájem dětí a překvapení, když pozorovaly hudební vystoupení, účastnily se her 
a výtvarných workshopů. 
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15. ZEĎ LASKAVOSTI 

 

Poslední akcí roku byl další zcela nový počin, který vznikl v hlavě členky 
nadačního fondu Ivi Crookston. Inspiraci jsme našli v jiných českých městech, 
ale původně pochází ze zahraničí, kde především v zimních měsících mají 
obyvatelé města možnost odnést své oblečení na určené veřejné místo. Ti, 
kterým se oblečení nedostává si mohou na druhé straně anonymně bez 
otázek věci vzít. 
 
A jak jsme brzy zjistili, darované věci si rychle našly své majitele. Již první den 
jsme viděly maminky, starší občany, kteří si ke zdi přicházeli a zároveň jsme 
každý den nacházely nové a nové pytle s oblečením.  
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STRATEGICKÉ CÍLE PRO ROK 2022 
 
Nadační fond si pro rok 2021 stanovil následující strategické cíle: 
 
1. Podpora a motivace nejen nadaných dětí prostřednictvím pořádání soutěží 
a podpora jejich talentu: 
 

● Např. uspořádání FILMOVÉ SOUTĚŽE pro děti na zadané téma – 
v kategorii krátký film, dokument či animovaný film. 

 
● Uspořádání FOTOGRAFICKÉ SOUTĚŽE na zadané téma či další podobná 

akce. 
 
2. Podpora PROGRAMŮ ZKVALITŇUJÍCÍCH A ZAJIŠTUJÍCÍCH PRIMÁRNÍ 
PREVENCI v oblasti závislostí a dalšího rizikového chování. 
 
3. ZVIĎITELNĚNÍ nadačního fondu mezi občany Mladé Boleslavi a 
potencionálními sponzory a získání nových partnerů. 
 
4. Natočení prvních videí v rámci projektu ŽIJ SVŮJ SEN, které budou sloužit 
jako videa úspěšných mladoboleslaváků s motivujícím příběhem pro děti a 
mladé. 
 
5. Podpora primární prevence se zaměřením na podporu integrace DĚTÍ 
CIZINCŮ na základních školách. 
 
6. Podpora dětí ve smysluplném trávení volného času pomocí pořádání 
projektů a akcí, které je k tomu budou motivovat. 
 
7. Podpora ŠKOLNÍCH PSYCHOLOGŮ A METODIKŮ pomocí supervizí a 
školení. 
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Zvláštní poděkování patří ředitelům základních a středních škol v Mladé 
Boleslavi, metodikům primární prevence a školním psychologům 
působících v mladoboleslavských školách. 


